
PROTOKÓŁ NR XIII/15 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 18 listopada 2015 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14.30 do godz. 15.45. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Matylda Jakubowska-Czaja, Rafał 
Klimczak i Mieczysław Studziński. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Waldemar Kardasz - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 
Przed otwarciem sesji poprosiła o uczczenie minutą ciszy ofiar ataku terrorystycznego 

we Francji oraz ofiar katastrofy samolotu rosyjskiego. 
 
Po uczczeniu pamięci. 
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następującą zmianę: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin wniósł o wycofanie z porządku obrad                
w punkcie 2 „Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunktu i) o brzmieniu: 
„i) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Żychlin na lata 2015- 2022”, 
a w miejsce tego podpunktu wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych. 
Projekt tej uchwały został już przedstawiony na posiedzeniach Komisji. 
Przypomniał, że został zmieniony załącznik nr 1 do uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej.   
   
Ewa Wypych – wniosła o wprowadzenie do porządku obrad punktu 2 „Zapytania i wolne 
wnioski” oraz po punkcie „Sprawy różne” dodać punkt „Odpowiedzi na zapytania i wolne 
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wnioski”. Podejmujemy dziś ważne uchwały, być może ktoś z mieszkańców chciałby zabrać 
głos w tej sprawie, dlatego też wnosi o wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. 
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin przeprosił za brak punktu „Zapytania 
i wolne wnioski”, przez nieuwagę został on pominięty w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosków dotyczących zmian w porządku 
obrad. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin, aby o wycofać z porządku obrad                             
w punkcie 2. Podjęcie uchwał w sprawach podpunktu i) o brzmieniu: 
„i) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Żychlin na lata 2015- 2022”, 
a w miejsce tego podpunktu wprowadzić projekt uchwały w sprawie wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
 
Za wnioskiem radnej Ewy Wypych, aby w porządku obrad wprowadzić punkt 2 „Zapytania                
i wolne wnioski” oraz punkt „Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski”  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianach. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
b) zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości, 
d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok, 
f) zmieniająca Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 października 

2014 r. w sprawie  „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2015 r.” , 

g) uchwalenia „Programu Współpracy  Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi  
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016” , 

h) zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia               
30 lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu 
Kutnowskiego, 

i) wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
j) ustalenia opłaty targowej. 
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4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 
2014/2015 

5. Informacja Burmistrza Gminy Żychlin o złożonych oświadczeniach majątkowych za  
2014 rok. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Żychlinie o złożonych oświadczeniach 
majątkowych za 2014 rok. 

7. Sprawy różne. 
8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
W punkcie „Zapytania i wolne wnioski” nie zgłoszono żadnych zapytań, ani wolnych 
wniosków. 
  
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 
rok. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2015 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XIII/51/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r.  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/7/15 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
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OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r.  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – załącznik nr 1 do wieloletniej prognozy 
finansowej będzie zaktualizowany ze względu na wprowadzone zarządzeniami zmiany od 
czasu przygotowania projektu uchwały do dnia dzisiejszej sesji. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej                   
w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”   -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XIII/52/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od nieruchomości i poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie 
opinii do projektu uchwały. 
  
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały ze stawkami ujętymi                     
w projekcie uchwały zaproponowanymi przez Burmistrza Gminy Żychlin tj. ze stawkami na 
poziomie 2015 r. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości ze stawkami na poziomie 2015 r. głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XIII/53/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 
celów wymiaru podatku rolnego i poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie 
opinii do projektu uchwały. 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty                
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego z ceną 
skupu żyta na poziomie 2015 r. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego z ceną skupu żyta na poziomie 2015 r. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego z ceną skupu żyta na poziomie 2015 r. głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”          -   0 radnych, 
„wstrzymało się”         -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XIII/54/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na 2016 rok i poprosiła Przewodniczących Komisji                 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty                
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
2016 rok ze stawkami podatku na poziomie 2015 r. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok ze stawkami podatku na 
poziomie 2015 r. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2016 rok ze stawkami podatku na poziomie 2015 r. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIII/55/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) zmieniająca Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                        
27 października 2014 r. w sprawie  „Gminnego Programu Profilaktyki                          
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 r.”, 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę                     
Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 października 2014 r. w sprawie  
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 r.” 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                           
27 października 2014 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2015 r.” 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmieniająca 
Uchwałę Nr LIII/292/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 października 2014 r. w sprawie  
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 r.” 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIII/56/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2016” , 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 
Współpracy  Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016”. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2016”. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu Współpracy  Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIII/57/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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h) zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia            
30 lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu 
Kutnowskiego, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 
Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30 lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do 
Związku Gmin Regionu Kutnowskiego. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30 lipca 2001 
r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu Kutnowskiego. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. zmieniającej Uchwałę                  
Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30 lipca 2001 r. w sprawie 
przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu Kutnowskiego. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej               
w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i 
Miasta Żychlin z dnia 30 lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin 
Regionu Kutnowskiego 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIII/58/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

i) wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIII/59/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



8 
 

j) ustalenia opłaty targowej. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie ustalenia opłaty targowej. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty 
targowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIII/60/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przerwa 5-minutowa. 
 
 
Do p-tu 4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok 
szkolny 2014/2015. 
 
Krzysztof Falkowski – podziękował za czytelną i pełną informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych. Dzięki takiej informacji Rada ma obraz, w jakich konkursach i ile dzieci osiąga 
sukcesy z poszczególnych placówek oświatowych.  
 
Do przedłożonej informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok 
szkolny 2014/2015 nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji. 
 
Za przyjęciem informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 
2014/2015 głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 2014/2015. 
 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Informacja Burmistrza Gminy Żychlin o złożonych oświadczeniach 
majątkowych za 2014 rok. 
 
Do przedłożonej informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014 r. nie 
zgłoszono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji. 
 
Za przyjęciem informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014 r. 
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Burmistrza Gminy                     
o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014 r. 
 
Informacja  ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Żychlinie o złożonych 
oświadczeniach majątkowych za 2014 rok. 
 
Do przedłożonej informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014 r. nie 
zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji. 
 
Za przyjęciem informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014 r. 
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o złożonych oświadczeniach 
majątkowych za 2014 r. 
 
Informacja  ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 7. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – sprawa schroniska dla zwierząt – był na 
rekonesansie schroniska w Łodzi, bardzo pozytywnie odbiera to schronisko, jest to małe 
schronisko mające około 100 psów, przygotowane jest na przyjęcie maksymalnie 200-250 
psów. Warunki socjalne są bardzo dobre, pomieszczenia, gdzie psy przebywają są 
zadaszone, jest wiele wybiegów.  
Poinformował, że obecnie są w obiegu 2 uchwały dotyczące opłat za odpady, poprzednia 
uchwała Rady została podtrzymana przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Łodzi.  
 
Waldemar Kardasz – Radca prawny – gratuluje Radzie podejmowania trafnych uchwał, 
czego dowodzi wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 
 
Grzegorz Ambroziak – w związku z wyrokiem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, 
będziemy przygotowywać dla Rady uchwałę uchylającą w sprawie opłat za odpady, aby nie 
funkcjonowały 2 uchwały o opłatach.   
 
Krzysztof Falkowski – poinformował, że wpłynęło pismo od Pana Burmistrza w sprawie 
stypendiów, a konkretnie poziomowania stypendiów w zależności od osiągnięć dzieci. 
Sprawa Klubu Malucha w Żychlińskim Domu Kultury – zapytał, dla kogo jest skierowany i jak 
będzie funkcjonował Klub Malucha w ŻDK. 
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Magdalena Modrzejewska-Rzeźnicka – Dyrektor Żychlińskiego Domu Kultury – na 
początku Klub Malucha miał być kierowany dla 3-5-latków, nie spotkało się to z pozytywnym 
odzewem wśród rodziców, gdyż dzieci w tym czasie uczęszczają do przedszkoli. Spotkania 
odbywają się w godzinach 10.00-12.00 i obecnie biorą w nich udział dzieci 2,5 i 3-letnie, które 
nie uczęszczają do przedszkoli. Na ostatnim spotkaniu było 9-ro dzieci wraz z rodzicami,                
a ogólnie w Klubie Malucha jest 11 dzieci wraz z rodzicami. Na tych spotkaniach odbywają się 
zajęcia plastyczne, zajęcia z rytmiki, zajęcia z książką. 
 
Paweł Wachowiak – działalność klubu koliduje to z pracą przedszkoli, klub działa                         
w godzinach, w których dzieci są w przedszkolu. 
 
Magdalena Modrzejewska-Rzeźnicka – w tych zajęciach uczęszczają dzieci, które nie 
uczęszczają do przedszkoli. 
 
Grzegorz Ambroziak – sprawa przedłużenia pracy przedszkoli – obecnie informacje na temat 
wydłużenia pracy przedszkoli zostały zebrane, są kumulowane i zostaną radnym 
przedstawione. Ze wstępnych informacji może przekazać, że jedno z przedszkoli wyszło                      
z informacją na zewnątrz o wydłużeniu pracy przedszkola i zgłosiło się 3 rodziców. 
 
Paweł Wachowiak – skrzyżowanie ul. Jagiełły z ul. Dworcową – wie, że gmina pracuje nad 
rozwiązaniem problemu tego skrzyżowaniu, w dniu wczorajszym znów doszło tam do 
wypadku.  
 
Przewodnicząca Rady – mamy w tej sprawie pismo Burmistrza skierowane do Zarządu Dróg 
Powiatowych.  
 
Grzegorz Ambroziak – wystosowano pismo do Wojewódzkiego Zarządu Dróg z informacjami                     
o niebezpieczeństwach czyhających na kierujących na niektórych drogach znajdujących się 
na terenie gminy. Czekamy na informację zwrotną w tej sprawie i na dalszą dyskusję                       
w zakresie rozwiązania tych problemów. W przypadku skrzyżowań kolizyjnych 
zaproponowaliśmy już konkretne rozwiązania techniczne, a mianowicie użycie migających 
świateł ostrzegających, w tym przy skrzyżowaniu koło Trzech Krzyży, koło Poczty Polskiej,                  
a także przy newralgicznych przejściach dla pieszych. 
„Akcja pieszych”, na którą się tak denerwujemy jest odgórna, gdyż to piesi są najbardziej 
poszkodowanymi osobami w wypadkach, stąd tak częste kontrole osób przechodzących                
w niewłaściwych miejscach przez Policję.  
Poinformował, że będzie przygotowane dla Radnych zaproszenie na spotkanie w dniu                     
3 grudnia 2015 r. o godz. 13.00 dotyczące rozwoju szkolnictwa zawodowego w naszym 
powiecie i gminie. Na tym spotkaniu będą przedsiębiorcy, którzy wskażą, na jakich 
pracowników będzie potrzebowanie w najbliższych latach. 
 
Józef Kowalski – chciałby uzyskać informację od Komendanta, ile osób zostało złapanych na 
ul. Narutowicza, którzy nie przechodzili na przejściu dla pieszych, a ilu zostało złapanych 
piratów drogowych. 
 
Grzegorz Ambroziak – wszelkie zapytania radnych przekazywane są do Policji. Może 
należałoby wprowadzić cykliczne spotkania Rady z Komendantem Komisariatu Policji                     
w Żychlinie na temat bezpieczeństwa np. 2 razy w ciągu roku. 
 
Paweł Wachowiak – niszczenie poboczy na ul. Jabłonkowej w Dobrzelinie – uważa, ze 
należy zwrócić się np. do Cukrowni o zwrócenie uwagi na niszczenie poboczy przez transport 
dowożący burak. Może należy zwrócić się do powiatu o ustawienie znaku ograniczającego 
tonaż na tej drodze. 
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Grzegorz Ambroziak – musimy ponowić naszą prośbę do Cukrowni, mieliśmy obiecane, że 
tamtędy transport buraków nie będzie jeździł. 
 
Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI – uzupełniając wypowiedź Burmistrza – było 
spotkanie z Kierownikiem w zakresie dróg powiatowych, faktycznie nie ma zmiany 
oznakowania ograniczającego tonaż, ale nie jest to zbyt prosta sprawa. Nie została również 
wykonana przycinka drzew po stronie południowej.  
   
Agnieszka Tomaszewska zapytała, jaka jest możliwość zmiany rozkładu jazdy MZK i 
dostosowanie go do rozkładu PKP, tak, aby osoby przyjeżdżające pociągiem miały możliwość 
przesiąść się w autobus komunikacji miejskiej, aby dojechać do Zychlina. 
 
Marek Jabłoński – Dyrektor Samorządowego Zakładu Budżetowego – komunikacja 
miejska od lat jest dostosowywana pod rozkład jazdy pociągów. Z tego co mu wiadomo, to te 
autobusy czekają na przyjazdy pociągów. Nawet jeśli pociąg ma opóźnienie, to kierowca 
dzwoni do kierownika i ten autobus czeka do przyjazdu pociągu tyle, ile może, aby zdążyć na 
następny kurs do dworca. W ciągu tego roku już 7 razy zmieniał się rozkład jazdy pociągów, 
od 13 grudnia znów będzie zmiana, teraz pracujemy nad tym, aby dostosować kursy 
komunikacji miejskiej do rozkładu jazdy pociągów. 
 
Agnieszka Tomaszewska – sama była świadkiem, kiedy autobus komunikacji miejskiej 
odjechał 3 minuty przed przyjazdem pociągu. 
Prosi o zainteresowanie się ubytkami w drodze Sienkiewicza. 
 
Krzysztof Anyszka – problem ul. Sienkiewicza jest znany, w przyszłości trzeba będzie podjąć 
działania inwestycyjne. 
 
Przewodnicząca Rady – zwróciła uwagę na brak autobusu na cmentarz i z cmentarza                     
w soboty z Osiedla Wyzwolenia – o kurs autobusu proszą starsi mieszkańcy tego osiedla. 
 
Paweł Wachowiak – ma pewne uwagi co do funkcjonowania komunikacji miejskiej dlatego 
też proponowałby spotkanie Radnych w tej sprawie z Dyrektorem SZB i Kierownikiem ZKM.  
 
Krzysztof Falkowski – sprawa kary nałożonej na SZB – w gazetach był artykuł na temat 
kary nałożonej na Samorządowy Zakład Budżetowy – zapytał, na jakim etapie jest ta sprawa, 
czy zostało złożone odwołanie?  
 
Marek Jabłoński – odwołaliśmy się do Głównego Inspektora Ochrony Środowiska                                
w Warszawie, gdzie przedstawiliśmy swoje stanowisko i argumenty i czekamy na decyzję w 
tej sprawie. 
 
Grzegorz Ambroziak – będziemy informować Radę o wynikach odwołania. 
 
Józef Kowalski – zapytał, czy ul. Narutowicza gmina ustawia znaki, jeśli tak to prosiłby, aby 
znaki, które są podwójne na jednym słupku podnieść do góry, aby w pasie chodnika znaki nie 
były umiejscowione na wysokości twarzy. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała o piśmie z Urzędu Gminy Pacyna, w którym zwrócono 
się o obniżenie ceny wody. 
 
Grzegorz Ambroziak – zostanie przygotowana odpowiedź na to pismo po przeanalizowaniu 
złożonego przez SZB wniosku o taryfę na wodę i ścieki. 
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Do p-tu 8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Ze względu na brak zapytań i wolnych wniosków nie udzielano odpowiedzi. 
 
 
Do p-tu 9. Zakończenie obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady zamknęła XIII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 

 


